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 Side 1 af 2  

1) Orientering ved elevrådet.  
a) Rasmus orienterede om det første elevrådsmøde og kunne fortælle, at elevrådet 

fortsat både arbejder både samlet og opdelt, at der bliver arrangeret ryste-sammen-
tur for elevrådet, og at formandskabet deltager i et fælles kommunalt 
elevrådskursus. 

2) Nyt tiltag på AKT området.  
a) TS fortalte, at skolens arbejde med inklusion har ændret på vores organisation på 

AKT og specialundervisningsområdet området. Vi har etableret et 
undervisningsalternativ, kaldet ”Det Lille Bibliotek”, hvor elever kan få hjælp til både 
faglige og personlige behov i kortere eller længere tid. Læs mere i det vedlagte 
bilag.  

b) Ydermere skal lærerne igennem et kursusforløb der sætter fokus på klasseledelse, 
kollegial observation og sparring samt arbejde med inklusion i hverdagen. Dette 
indledes med et fælles foredrag med psykolog og Ph.d. Rasmus Alenkær i 
samarbejde med Nordre Skole og Vestervang Skole. 

3) Idræt er et obligatorisk fag, der ikke kan fravælges. 
a) PR orienterede om et stigende problem i forhold til idrætsfaget, hvor flere elever af 

deres forældre ønskes fritaget af hensyn til deres fritidssport, træningsprogrammer, 
og konkurrencer.  

b) Bestyrelsen vil gerne sende et klart holdningsmæssigt signal til forældrene omkring 
dette emne, og ønsker overfor forældrene at sætte fokus på det dannelsesmæssige 
og de sociale aspekter i idrætsfaget og opfordrer til, at de pågældende forældre 
også prioriterer dette i deres børn skolegang. 

c) Bestyrelsen vil kontakte Viborg Idrætsråd, samt de andre skoler for at komme i 
dialog omkring problematikken. 

4) Åben Skole Aften torsdag den 13. oktober. 
a) Skolen gentager succesen fra sidste år. Bestyrelsen føler ikke behov for at opstille 

en stand, men vil gerne gå rundt på gangene og være til rådighed. TS laver ”skilte” 
og deltagelse er frivillig. 
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 Side 2 af 2  

5) Princip for lejrskoler. 
a) PR orienterede om vores nuværende princip for lejrskole, der er af gammel dato og 

bør revideres. Virkeligheden har overhalet princippet, fordi kompetencen og 
ansvaret for undervisningen og økonomien, er delegeret til de enkelte afdelinger.  

b) Bestyrelsen drøftede erfaringer, oplevelser og holdninger til lejrskolen. PR og TS 
laver et udkast til et nyt princip. Der blev stillet forslag om at 7. årgang i fællesskab 
fik mulighed for at samle penge ind fx under åben-skole-aften og gennem andre 
arrangementer til de sociale dele af lejrskolen. 

6) Nyt fra skolen. 
a) Anette og Mette fortalte, at lærerne på en pædagogisk dag havde besøg af Lektor 

Elisabeth Arnbak, der fortalte om fagliglæsning, og dette er blevet efterfulgt af øget 
fokus på dette område blandt lærerne. Ydermere har der været ”Bogæderdag” og 
”Læsebånd”, hvor eleverne sammenlagt har læst i tusindvis af timer. Der arbejdes i 
øjeblikket på at skaffe et spændende forfatteroplæg til indskoling og mellemtrin.  

7) Meddelelser. 
a) Intet 

8) Evt. 
a) Der blev spurgt til, hvad status er vedr. elevskabene. TS orienterede og kunne 

oplyse om, at skabene forventes opstillet i løbet af efteråret.  
b) Det blev spurgt til basketnet i mellemste skoleår. PR undersøger.  
c) Der blev spurgt til boden og skolemad, og dette blev kort drøftet. Elevrådet arbejder 

fortsat på at få etableret en frokostordning. 
d) Der blev gjort opmærksom på, at indholdet på forældremødet på 7. årgang, kunne 

tilrettelægges anderledes i forhold til de meget forskellige behov forældrene har 
denne aften, og den begrænsede tid til rådighed. Det er vigtigt, at forældrene er 
bevidste om tidsplanen for aftenernes program.   

e) Der blev spurgt til antallet af atlas i geografiundervisningen.  
                                                          
 

Referent: Thomas Smidt 


